
 

 

Protokół Nr  XIII/2012 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 09 sierpnia 2012 roku w Urzędzie 

Gminy w  Skrwilnie  

 

Sesję otworzył o godz. 10
00

 Przewodniczący Rady Gminy Henryk 

Liszewski, który przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że na 15 radnych  w sesji uczestniczy 14 radnych, 

nieobecna radna Krystyna Jesionowska, która jest usprawiedliwiona z 

nieobecności. Wobec powyższego  rada może podejmować prawomocne 

uchwały.  

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu 

listy obecności. 

Następnie rada w obecności 14 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z 

poprzedniej sesji. 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

punktu  „ Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa” ponieważ 

projekt tej uchwały wpłynął po ustaleniu przez niego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła ten punkt do porządku 

obrad, który po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu  gminy na 

2012 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych, stanowiących  własność Gminy Skrwilno. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie okręgów wyborczych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa. 

6. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad.  

 

 



Ad.1 

Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

 

Ad.2 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu zmian w budżecie 

gminy na 2012 rok. 

Przewodniczący Rady otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu. 

Następnie odczytał projekt uchwały. Rada w2 obecności 14 radnych , 

jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XIII/71/12 w zmieniającą uchwałę w sprawie 

budżetu gminy  na 2012 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Wójt przestawił szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały. W dyskusji 

nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Rada w 

obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIII/72/12 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych, stanowiących  własność 

Gminy Skrwilno. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanową załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. 

Pełnomocnik ds. wyborów Danuta Szymańska przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący doczytał 

projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIII/73/12 w sprawie okręgów wyborczych. Uchwałą wraz z uzasadnieniem 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały . Głosów w dyskusji nie było. 

Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIII/74/12 w 

sprawie zarządzenia wyborów sołtysa. 

Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 



 

Ad.6. 

Na początek wójt poprosił wszystkich o uczczenie minutą ciszy pamięć  

zmarłego sołtysa sołectwa Szucie Pana Antoniego Małkowskiego, który 

sprawował tę funkcję przez 34 lata. 

Następnie wójt powiedział , ze budowa gimnazjum  z dużym rozpędem  posuwa 

się do przodu. Prace są prowadzone bardzo dobrze i do końca września zostanie 

wybudowana ostatnia kondygnacja budynku, łącznie z odbudową starej części 

szkoły. 

Inwestycja polegająca na wymianie sieci wodociągowej azbestowej przebiega 

również sprawnie. Nie było żadnych przerw w dostawie wody. Dla 

społeczeństwa są uciążliwości komunikacyjne , ale na początku września 

przewidziany jest już odbiór tej inwestycji. 

W przyszłym tygodniu zakończenie  budowy  150 przydomowych oczyszczalni 

ścieków.  W trakcie prac pojawiło się sporo pytań dotyczących użytkowania i 

funkcjonowania tych oczyszczalni, dlatego też wykonawca obiecał sprowadzić  

technologa z firmy produkującej oczyszczalnie w celu udzielenia instruktażu 

użytkownikom wybudowanych oczyszczalni. W ramach PROW złożyliśmy 

wniosek na budowę kolejnych oczyszczalni ścieków .  Spośród 98 gmin 

dofinansowanie otrzymało 86 gmin, a wśród nich na pierwszym miejscu 

znalazła się nasza gmina. Na ten cel otrzymaliśmy 700 tys. zł. na wybudowanie 

61 oczyszczalni w okresie 2 lat. 

Została już zakończona rekultywacja składowiska odpadów komunalnych w 

Szczawnie. Pozostało do wykonania niewiele prac ziemnych i rozmieszczenie 

na terenie Gminy, w wyznaczonych punktach pojemników do selektywnej 

zbiórki odpadów. Czekamy na naklejki z Urzędu Marszałkowskiego promujące 

ten projekt. Przy okazji uczulał, że w Skrwilnie zainstalowano i już działają przy 

tych punktach kamery. Dokumentację z tych kamer będziemy przygotowywać 

dla Rewiru Policji, która będzie dokonywała kontroli. Taki system 

monitorowania będzie działał na terenie całej Gminy o czym będą informowały 

specjalne tabliczki. 

 Z akcentów wakacyjnych przypomniał, że w czerwcu drużyna naszej Gminy 

uczestniczyła w II Pikniku Leadera w Kruszwicy, reprezentując Stowarzyszenie 

Lokalna Grupa Działania Gmin Dobrzyńskich Region Północ, z siedzibą w 

Wąpielsku. Wśród 19 ekip z woj. Kujawsko-Pomorskiego zajęliśmy I miejsce. 

Poza nagrodami i pucharem przypadł naszej gminie zaszczyt zorganizowania w 



czerwcu przyszłego roku III takiego pikniku. Środki na organizację zabezpiecza 

Urząd Marszałkowski. 

Poinformował , że od września br powołuje na stanowisko Zastępcy Wójta Pana 

Janusza Szmytkowskiego , dotychczasowego dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Okalewie. Dyrektorem tej szkoły została Pani Bernadeta Cieplińska, 

dotychczasowy wicedyrektor Zespołu Szkól w Skrwilnie, wyłoniona w drodze 

konkursu na to stanowisko. 

Wspólna decyzją dyrekcji Zespołu Szkól i samorządu w zespole szkół będzie 

tylko jeden wicedyrektor. 

 

Ad.7 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

  

Ad.8 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

zamknął sesję. 

 

 

     Protokolant       Przewodniczący Rady 

 

Danuta Szymańska      Henryk Liszewski 

 

 

 


